
 

 

 

         

Inowrocław, 6 marca 2020 r. 

 

WDT-I.0003.5.2020 

  

     Pan  

  Waldemar Kwiatkowski 

       Radny  

       Rady Miejskiej Inowrocławia 

  

 

 

Odpowiadając na interpelację z 24 lutego br. w sprawie progu zwalniającego  

na ul. Okrężek informuję, że sprawa ta była już wielokrotnie analizowana. Kontrole Policji 

jak i Straży Miejskiej  nie wykazały naruszeń przepisów ruchu drogowego, dlatego montaż 

progów zwalniających w ocenie zarządcy drogi jest bezzasadny.  

Niemniej informuję, że sprawa ponownie zostanie przekazana do Policji i Straży 

Miejskiej w celu objęcia wzmożoną kontrolą ul. Okrężek.  

 

                                                                                z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

            Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 

 

 

           Ewa Witkowska 

 

 

 

 

 

 

 

 
Do wiadomości: 

1. Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia, 

2. Wydział Organizacyjny i Informatyki, 

3. a/a. 

 


